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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till landsbygdsminister Peter Kullgren (KD)

2022/23:93 Sänkta anslag för skydd av skog

Peter Kullgren har kommenterat det sänkta anslaget till att skydda värdefull 
skog med att regeringen måste prioritera i svåra ekonomiska tider. Samtidigt 
vet vi att läget för den biologiska mångfalden i skogen är krisartat.

Med anledning av detta vill jag fråga landsbygdsminister Peter Kullgren:

 

1. Vilka initiativ avser ministern att vidta för att vi ska nå våra nationella 
och internationella miljömål kopplade till skogen?

2. Vilka åtgärder kommer ministern att vidta för att markägare som vill 
skydda sin skog får det stöd och den ersättning de har rätt till inom 
rimlig tid?

………………………………………

Rebecka Le Moine (MP)

Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch

Från Riksdagsförvaltningen
2022-12-05
Besvaras senast
2023-01-24


